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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Председателят на БТПП Цветан Симеонов взе участие в уебинар, организиран от Българската агенция за
инвестиции на тема "Започване и разширяване на бизнес в България", насочен към украински компании. В
обръщението си към участниците Симеонов потвърди, че събитието е изключително навременно, тъй като все
повече украински компании търсят информация и начин да преместят своя бизнес в България. "Случващ... 

Инициатива на Европалати за насърчаване на бизнес диалога между Турция и ЕС Делегация на БТПП - Любомир
Левичаров от отдел "Икономически анализи и политика" и Михаела Михайлова от "Юридическа дирекция", взеха
участие в TEBD Chamber Academy 2022, в Херес де ла Фронтера, Испания. В делегацията участва и Мако Арнаудов
- член на УС на Хасковска търговско-промишлена палата. Академията е инициатива на ... 

Депутатът Каримански направи цяла кръгла маса, за да обясни, че не бива да бързаме с въвеждането на
единната валутаМитът за високата инфлация е основното оръжие на неприятелите на еврото, но "ефективността"
му намалява. Затова противниците на членството на България в еврозоната вече имат друга тактика - те призоват
да не бързаме да влизаме там. Това се открои ясно на днешната кръгла маса в Народно... 

На 24 юни в София ще участват в конференция представители от 26 европейски държави, за да споделят ще
споделят опит и нови тенденцииПрез 2022 Национално сдружение Недвижими имоти (НСНИ) - браншовата
структура на професионалистите в сферата на недвижимите имоти чества 30 години от своето създаване.
Национално сдружение Недвижими имоти обединява близо 300 водещи агенции в национален мащаб с над
2500... 

Заглавие: БТПП участва в уебинар, насочен към украински компании
Дата: 01.06.2022 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Делегация на БТПП участва TEBD Chamber Academy 2022
Дата: 01.06.2022 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Митът, че еврото ще донесе инфлационен бум, излиза от употреба
Дата: 31.05.2022 17:09
Медия: Сега

Заглавие: Национално сдружение Недвижими имоти празнува 30-годишен юбилей
Дата: 01.06.2022 11:32
Медия: Economy

Заглавие: Изпълнителният директор на Българо-румънската палата е част от журито на форума "Арена на
дамския бизнес"

https://www.bcci.bg/news/18785
https://www.bcci.bg/news/18784
https://segabg.com/hot/category-economy/mitut-che-evroto-shte-donese-inflacionen-bum-izliza-upotreba
https://www.economy.bg/bulgaria/view/50917/Nacionalno-sdruzhenie-Nedvizhimi-imoti-praznuva-30-godishen-jubilej
https://www.bta.bg/bg/news/economy/274561-izpalnitelniyat-direktor-na-balgaro-rumanskata-palata-eleonora-ivanova-e-chast


Изпълнителният директор на Българо-румънска палата Елеонора Иванова е част от журито на форума "Арена на
дамския бизнес", който ще се проведе на 8 юни в Интер Експо Център в София, съобщиха от палатата. Събитието
е комбинация от презентационен форум и изложение за стартиращи предприемачи и бизнес проекти, които
търсят популяризация, надграждане или възможност за пазарна експанзия на вече утвърдени... 

Перспективите са огромни, могат да преобразят икономиката на Европа, от изпълнение на целите на Зелената
сделка до фуражна независимост Радина ИВАНОВА Глобалният пазар на алтернативни протеини расте. А в него
България има всички необходими предпоставки да бъде водеща страна, производител и износител на суровини от
насекоми, които се използват в редица индустрии. Първо, защото е единствената в Цент... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
20)

Предстои второто издание на форума за жени предприемачи в България – "Арена на дамския бизнес". Събитието
ще се състои на 8 юни в Интер Експо Център в София от 10.00 до 18.30 часа. А водеща цел е да подкрепи както
дамите в бизнеса, така и предприемаческата екосистема в България. 24 дами предприемачи от цялата страна ще
представят себе си и бизнес проектите си пред инвеститори и финансови институци... 

.ТРАЙНИ УСПЕХИ В ЗЕМЕДЕЛИЕТО С ПРОДУКТИТЕ НА PENERGETIC Девет години опит в България при едни от
най-успешните земеделци – това е предостатъчно доказателство за жизнеността на една революционна идея.
Неин носител са продуктите с марка PENERGETIC. На среща в София, организирана от Българо-Швейцарската
Търговска Камара и Георги Мантарлиев – основател на Академия за фермери, в сътрудничество с Посолс... 

Политиката не трябва да бъде приравнявана до обикновен бизнес, до направата на един стартъп, тя има много
по-големи цели и мисия. В България съществува тотална каша в разбирането на значението на неутралитета. Има
международно признат държавен неутралитет, какъвто е този на Швейцария, и неутралитет в българското му
разбиране, което означава да не правим нищо, да лежим ниско долу и да чакаме нещо ... 

Чехия търси български компании за изграждане на сонда, която да кацне на Луната през 2030 година. Това стана
ясно по време на българо-чешки бизнес форум, проведен в Международен панаир Пловдив по инициатива на
почетния консул Иван Соколов, посланика на Чехия у нас Н. Пр. Лукаш и заместник-кмета на Бърно Петер
Хладик.Нашата компания заедно с Търговската камара в Бърно са в основата за създаване на ... 

Дата: 01.06.2022 10:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът с насекоми у нас иска да е лидер на Балканите
Дата: 01.06.2022 08:00
Медия: Български Фермер

Заглавие: На 8 юни: "Арена на дамския бизнес" – форум за жени предприемачи
Дата: 31.05.2022 17:12
Медия: Строителство имоти

Заглавие: УСТОЙЧИВОТО ЗЕМЕДЕЛИЕ – БЪДЕЩЕ БЕЗ АЛТЕРНАТИВА
Дата: 01.06.2022 10:00
Медия: Agroinfo

Заглавие: Поптодорова:Политиката не трябва да се приравнява до обикновен бизнес
Дата: 01.06.2022 09:08
Медия: Зарата

Заглавие: Търсят български партньори за изграждане на сонда, която да кацне на Луната
Дата: 31.05.2022 23:32
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Региоком България увеличи възнаграждението за немскоговорящи специалисти с до 20%

https://www.bgfermer.bg/Article/11693322
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BD%D0%B0-8-%D1%8E%D0%BD%D0%B8-%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BC%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%84%D0%BE/
https://agroinfo.bg/index.php/features-k2/fertilizing/item/2745-2022-06-01-06-42-04
https://zarata.info/%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81/
https://glasnews.bg/tehnologii-nauka2/tarsiat-balgarski-partnyori-izgrazhdane-sonda-koiato-da-484203/
https://fakti.bg/biznes/683441-regiokom-balgaria-uvelichi-vaznagrajdenieto-za-nemskogovorashti-specialisti-s-do-20


Актуализация е валидна и за стартовите заплати на новоназначени кадриВече 10 години Региoкoм успешно
предлага услуги в сферата на обслужването на клиенти на добре познати немски компании. Над 1300
немскоговорящи специалисти работят по над 15 проекта на 5 локации. Увеличаващата се инфлация и
повишаването на минималната работна заплата неизменно доведоха до актуализиране на възнагражденията.
"Призна... 

Министърът на туризма Христо Проданов и председателят на комисията по туризъм в Народното събрание Илин
Димитров се срещнаха с немската асоциация на туроператорите DRV и екипът й - Дирк Ингер, Норбер Фийбих и
Фолкер Aдамс. В DRV членуват 90% от немските ТО и ТА. "Договорихме посещение на техен екип през есента и
масиран инфо тур на нови туроператори и туристически агенти, които имат интерес да раб... 

Правителството прие План за действие по социална икономика за периода 2022- 2023 г. в изпълнение на
Националната концепция за социална икономика. В документа са заложени дейности, които ще допринесат за
развитието и утвърждаването на социалната икономика и социалното предприемачество в България. Планът
предвижда създаването на мрежа от фокус-точки на регионална ниво за подкрепа на социалната и сол... 

Приходите от мита също отбелязват абсолютен рекорд на месечна база, като достигат 43,2 млн. лева Приходите от
ДДС при внос възлизат на 594,9 млн. лева и регистрират ръст от 69,9%, или с 244,7 млн. лева повече в сравнение с
месец април 2021 г., като така отбелязват най-високата стойност, отчитана като месечен приход от този
приходоизточник. Това съобщават от Агенция "Митници". Общите месечни прихо... 

Общите месечни приходи за април в размер на 1.11 млрд. лева превишават постъпленията през същия месец на
миналата година с 288.5 млн. лева (35.2%), съобщиха от Агенция "Митници". По-високи постъпления се отчитат при
ДДС при внос и митата, сочат числата. Приходите от ДДС при внос възлизат на 594.9 млн. лева и са с 69.9% повече
в сравнение с април 2021 г., като така отбелязват най-висока стойност, о... 

Новият собственик на ЧЕЗ България - Еврохолд България АД, отбелязва рекордно високи приходи и почти тройно
увеличение на печалбата си през първото тримесечие на 2022 г., показва консолидираният отчет на холдинга за
периода. Общите приходи от януари до края на март скачат повече от четири пъти до над 1.67 млрд. лева. "За
ръста допринася най-много консолидирането на резултатите на бившите дъщерни др... 

Дата: 01.06.2022 08:00
Медия: Факти

Заглавие: Нови германски туроператори искат да предлагат България
Дата: 01.06.2022 09:51
Медия: Travel News

Заглавие: Одобрен е План за действие по социална икономика за периода 2022-2023 г.
Дата: 01.06.2022 14:14
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Приходите от ДДС от внос нарастват до рекордните 595 млн. лв. за април
Дата: 01.06.2022 13:25
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Ръст от 35.2% в приходите отчита "Митници" през април
Дата: 01.06.2022 13:23
Медия: Банкеръ

Заглавие: Приходите на Еврохолд скочиха с над 4 пъти, след като придоби ЧЕЗ
Дата: 01.06.2022 13:05
Медия: Money.bg

Заглавие: 1/3 по-големи приходи на годишна основа отчетоха митниците за април до 1107,6 млн. лева
Дата: 01.06.2022 13:01
Медия: Бизнес Дир.бг

https://travelnews.bg/bg/news/16540662921847/novi-germanski-turoperatori-iskat-da-predlagat-balgariya
https://vestnikstroitel.bg/news/277673_%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BD-%D0%B5-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0
https://www.investor.bg/biudjet-i-finansi/333/a/prihodite-ot-dds-ot-vnos-narastvat-do-rekordnite-595-mln-lv-za-april-353280/
https://www.banker.bg/finansov-dnevnik/read/rust-ot-352-v-prihodite-otchita-mitnici-prez-april
https://money.bg/business/prihodite-na-evrohold-skochiha-s-nad-4-pati-sled-kato-pridobi-chez.html
https://business.dir.bg/pazari/1-3-po-golemi-prihodi-na-godishna-osnova-otchetoha-mitnitsite-za-april-do-1107-6-mln-leva


Приходите от ДДС при внос през април нарастват със 70%Общите месечни приходи за април в размер на 1107,6
млн. лева превишават постъпленията през същия месец на миналата календарна година с 288,5 млн. лева
(35,2%), като по-високи постъпления се отчитат при ДДС при внос и митата, съобщиха от Агенция "Митници".
Приходите от ДДС при внос възлизат на 594,9 млн. лева и регистрират ръст от 69,9%, с 244,7... 

На база на данните от месечните отчети за касово изпълнение на бюджетите на първостепенните разпоредители
с бюджет бюджетното салдо по консолидираната фискална програма /КФП/ на касова основа към април е
положително в размер на 882.5 млн. лв. (0.6 % от прогнозния БВП), отчетоха от Министерството на финансите. То
се формира от превишение на приходите над разходите по националния бюджет в размер на ... 

Общините имат нужда от укрепване на капацитета за изпълнение на европейски проектиЦветелина Пенкова е
завършва магистърска степен по финансова икономика в Университета Оксфорд във Великобритания. Защитава
две бакалавърски степени – в Университета Бокони в Милано, Италия и в Централния европейски университет в
Будапеща, Унгария, обменна програми в Университета Мак Гил в Монреал, Канада. Професионал... 

Има прекалено много административни и други пречки пред реализацията на фотоволтаични проекти. Това каза
изпълнителният директор на "Пощенска банка" Асен Ягодин на регионалната конференция за възобновяема
енергия RЕ-Source Southeast, която се провежда втори ден в "София тех парк". Той добави, че между покупката на
земята за фотоволтаичен парк и началото на неговото изграждане минава твърде дълъг с... 

снимка Министерство на финансите МФ очаква излишъкът в бюджета за май да е около 570 млн.лв. Излишъкът се
свива спрямо предходния месец април, когато бюджетното салдо е било положително в размер на 882.5 млн.
лева. Очакваният излишък за месец май е доста по-добър резултат от същия период на миналата година, когато
салдото по консолидираната фискална програма (КФП) е било отрицателно в размер на 14... 

В момента България отчита двойно по-високи нива на инфлация от средните за ЕС. У нас равнището на инфлация
(измерено с ИПЦ април 2022 спрямо април 2021) е 14.4%, докато средните европейски нива са 8.1%. По този
начин страната ни се нарежда на 5-то място с най-високи нива на инфлация от всички държави членки на ЕС.
Преди нас са към момента са само Латвия (13.1%), Чехия (13.2%) Литва (16.6%) и Естон... 

Преди броени дни основателят на форума Webit Д-р. Пламен Русев обяви създаването на IPO (първично публично

Заглавие: Бюджетното салдо е на плюс 882.5 млн. лв. в края на април
Дата: 01.06.2022 12:24
Медия: Банкеръ

Заглавие: Енергийната ефективност е ключова за ограничаване на руската зависимост
Дата: 01.06.2022 12:15
Медия: Economic

Заглавие: Асен Ягодин: Има прекалено много административни и други пречки пред фотоволтаични проекти
Дата: 01.06.2022 11:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: МФ очаква излишъкът в бюджета за май да е около 570 млн.лв.
Дата: 01.06.2022 11:31
Медия: БГ вест

Заглавие: България е на 5 място в ЕС по най-високи нива на инфлацията
Дата: 31.05.2022 18:51
Медия: Den News

Заглавие: Webit Investment Network
Дата: 01.06.2022 14:38
Медия: Дама

https://www.banker.bg/finansov-dnevnik/read/biudjetnoto-saldo-e-na-plius-8825-mln-lv-v-kraia-na-april
https://www.economic.bg/bg/a/view/energijnata-efektivnost-e-kluchova-za-ogranichavane-na-ruskata-zavisimost
https://www.bta.bg/bg/news/economy/274622-asen-yagodin-ima-prekaleno-mnogo-administrativni-i-drugi-prechki-pred-fotovolta
https://bgvest.eu/775013/
http://www.dennews.bg/news/2022/5/31/65846-bulgariya-e-na-5-myasto-v-es-po-naivisoki-niva-na-inflaciyata
https://dama.bg/article/webit-investment-network-se-zavrushta/35413/


предлагане), което ще се състои на БФБ на 6 юни 2022 с абревиатура WIN (Webit Investment Network) Повече
информация може да видите на: WIN (www.webit.network) Компанията WIN е специално учредена, за да
придобива дялове от стартиращи бизнеси - финалистите на програмата за стартиращи бизнеси We... 

Световният лидер в отоплителните и климатични системи за автомобили "Ебершпехер" ще инвестира в
производството на електрически нагреватели в България. Ново предприятие ще бъде построено в Русе, близо до
границата с Румъния, до края на лятото на 2023 г. С тази стъпка доставчикът на автомобили отговаря на силно
нарасналото търсене на европейския пазар. "Спечелените нови поръчки за производство през ... 

Българин ще произвежда бронирани машини 8х8 по стандарт на НАТО у нас Най-новата бойна машина на
пехотата, представена в България, е РИЛА 8х8. Тя е произведена от водещата компания за бронирани автомобили
в света –"Интернешънъл Арморд Груп" (ИАГ), и се показва за първи път у нас на изложението за отбранителна
техника ХЕМУС 2022 в Пловдив. В началото на годината от ИАГ съобщиха, че в България вече ... 

Главният изпълнителен директор на Yettel България Джейсън Кинг бе избран за член на Управителния съвет на
най-голямата работодателска организация в страната - Конфедерацията на работодателите и индустриалците в
България (КРИБ). Общото събрание на КРИБ, което се проведе на 31 май 2022 г., избра 29 членове на
Управителния съвет на КРИБ. "За мен е чест да бъда избран в борда на Конфедерацията на раб... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Търсят се както висшисти, така и хора със средно и основно образованиеБюрото по труда в Пловдив обяви новите
работни места. Търсят се както висшисти, така и хора със средно и основно образование. Ето пълния списък на
свободните места към 31 май: БЮРО ПО ТРУДА - ПЛОВДИВ ул. "Чернишевски" № 3 ет.1 Работни места за
специалисти с висше образование 5 Агент, спорт 1 Главен счетоводител 1 Еколог 2 Експер... 

Дори сега, когато ограниченията на пандемията отслабват и повече хора се връщат в офиса, гъвкавите и
дистанционни работни места стават по-популярни от всякога, съобщава CNBC Make It. Снимка: iStock Ново
проучване на CareerBuilder установи, че работните места, които позволяват на служителите да работят от вкъщи на
пълен или непълен работен ден, са получили седем пъти повече заявления миналия месец,... 

Заглавие: Германска компания стъпва в Русе, обещава до 500 работни места
Дата: 01.06.2022 14:17
Медия: Бряг News

Заглавие: Българин ще произвежда бронирани машини 8х8 по стандарт на НАТО у нас
Дата: 01.06.2022 14:28
Медия: 24 Часа

Заглавие: Главният изпълнителен директор на Yettel Джейсън Кинг се присъединява към Управителния съвет
на КРИБ
Дата: 01.06.2022 14:34
Медия: My PR

Заглавие: Търсите работа? Вижте свободните позиции в Пловдив и областта
Дата: 01.06.2022 11:12
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Дистанционните и хибридните работни места привличат 7 пъти повече кандидати
Дата: 01.06.2022 06:33
Медия: Финансови новини

Заглавие: Антикризисен план за милиарди евро в Румъния
Дата: 01.06.2022 13:51
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.briag.bg/germanska-kompaniya-stpva-v-ruse-obeshchava-do-500-rabotni-mesta
https://www.24chasa.bg/region/article/11701739
https://www.mypr.bg/news/others/Glavniyat-izpalnitelen-direktor-na-Yettel-Dzheysan-King-se-prisaedinyava-kam-Upravitelniya-savet-na-KRIB-33702/
https://trafficnews.bg/plovdiv/tarsite-rabota-vizhte-svobodnite-pozitsii-plovdiv-i-oblastta2-246612/
https://financebg.com/%D0%B4%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D1%85%D0%B8%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8/
https://business.dir.bg/ikonomika/antikrizisen-plan-za-miliardi-evro-v-rumaniya


Програмата предвижда мерки за бизнеса и домакинстватаЗа да противодейства на последиците от
икономическата криза, предизвикана от пандемията от КОВИД-19 и войната в Украйна, и за да помогне на
румънците, засегнати от повишаването на цените, управляващата коалиция в Букурещ разработи програма,
наречена "Подкрепа за Румъния". Програмата е на обща стойност 17,3 милиарда леи (близо 3,5 млрд. евро) и в... 

Правителството одобри План за действие по социална икономика за периода 2022-2023 г. Документът е в
изпълнение на Националната концепция за социална икономика и в него са заложени дейности, които ще
допринесат за развитието и утвърждаването на социалната икономика и социалното предприемачество у нас.
Планът предвижда създаването на мрежа от фокус точки на регионална ниво за подкрепа на социалната ... 

От 1 юли мярката за подкрепа от 25 стотинки на литър гориво трябва да стартира за най-евтините горива – бензин
и дизел. Обсъжда се отстъпката да се предоставя с представяне на талон и записване на регистрационния номер.
Това заяви за "Твоят ден" по NOVA NEWS Мартин Димитров, енергиен експерт и депутат от "Демократична
България". Според него мерките ще имат благоприятен ефект, ще подпомогнат хората... 

"България трябва да се движи по пътя на възприемане на еврото – носи повече сигурност, инвестиции и
икономически растеж. Отсега трябва да започнем с техническата подготовка, както и да правим анализи. Нужна е
и информационна кампания, защото цари масова дезинформация и всяване на страхове". Коментарът е на
Мартин Димитров от ДБ пред Нова Нюз. По думите му е напълно възможно датата за приемане на ... 

Новите пенсионери ще бъдат ощетени с 60 лв. на месец и може да взимат по-малки пенсии от тези на излезлите в
пенсия преди тях. Това стана ясно вчера на заседание на Националния съвет на тристранно сътрудничество.
Проблемът идва от там, че в момента пенсионерите получават добавка от 60 лв. към пенсиите си. А
управляващите предлагат от 1 юли пенсиите да бъдат увеличени с 10%, а след това към тях да ... 

Новите пенсионери ще бъдат ощетени с 60 лв. на месец и може да взимат по-малки пенсии от тези на излезлите в
пенсия преди тях. Това стана ясно вчера на заседание на Националния съвет на тристранно сътрудничество.
Проблемът идва от там, че в момента пенсионерите получават добавка от 60 лв. към пенсиите си. А
управляващите предлагат от 1 юли пенсиите да бъдат увеличени с 10%, а след това към тях да ... 

У нас равнището на инфлация е 14,4%, докато средните европейски нива са 8,1%. Мерките са закъснели и
недостатъчни, заяви КНСБУ нас равнището на инфлация е 14,4%, докато средните европейски нива са 8,1%. По
този начин страната ни се нарежда на 5-то място с най-високи нива на инфлация от всички държави членки на ЕС.

Заглавие: Кабинетът прие план за развитие на социалната икономика
Дата: 01.06.2022 13:24
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: От 1 юли стартира мярката за 25 лв. отстъпка на горивото
Дата: 01.06.2022 12:08
Медия: ТопПреса

Заглавие: Мартин Димитров: Подкрепата за горивата започва от юли
Дата: 01.06.2022 12:08
Медия: Зарата

Заглавие: Новите пенсионери ще бъдат ощетени с 60 лв. на месец
Дата: 01.06.2022 14:00
Медия: Черно море

Заглавие: Пак балтия за новите пенсионери! Ще взимат 60 лв. по-малко
Дата: 01.06.2022 09:00
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Втори в ЕС сме! По ръст на цените при хранителните стоки
Дата: 31.05.2022 18:45
Медия: Zonanews.bg

https://www.abcnews.bg/bg/news/16540790857776/kabinetat-prie-plan-za-razvitie-na-sotsialnata-ikonomika
https://toppresa.com/282552/%D0%BE%D1%82-1-%D1%8E%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%BC%D1%8F%D1%80%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-25-%D0%BB%D0%B2-%D0%BE%D1%82%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%BA
https://zarata.info/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0/
https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/240529-novite-pensioneri-shte-badat-oshteteni-s-60-lv-na-mesets
https://glasnews.bg/balgariia-obshtestvo/pak-baltiia-novite-pensioneri-shte-vzimat-60-lv-po-malko-484206/
https://zonanews.bg/bulgaria/vtori-v-es-sme-po-rast-na-tsenite-pri-hranitelnite-stoki-


Преди нас са към момента са само Латвия (13,1%), Чехия (13,2%) Литва (16,6%) и Естон... 

От днес във Великобритания започва голям експеримент, който предвижда работната седмица да бъде намалена
от 5 на 4 дниОт днес във Великобритания започва голям експеримент, който предвижда работната седмица да
бъде намалена от 5 на 4 дни без да пострада производителността и да се намалят заплатите. Причината -
мнозина желаят да продължат да работят от вкъщи. Проучването ще обхване около 3000 души в... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Живков е отказал 2 млн. долара, награда от немската търговско-промишлена палата от страх един ден да не бъде
обвинен за неправомерно присвояване. Това става ясно от книгата "Последния съветник", която съпругата на
Чакъров - Здравка предостави на "168 часа" преди премиерата на 2 юни в клуб "Перото". Оттам става ясно, че
Живков е поръчал на ДС да следи фамилията му и да събира данни какво се говори ... 

"За 11 случая в Пловдив не успяхме да открием данни в нашите регистри". Това заяви в студиото на "Здравей,
България" по Нова тв Калин Послаников, представител на крематориума в Пловдив, където в последните дни са
получили над 100 запитвания от хора, поверили кремацията на свои близки на траурния агент Георги Енев,
обвинен за измами с кремация на възрастни хора. Данни за 11 от тях – липсват."Първо ... 

Има едно постоянно гласно или негласно потискане на личности, които биха могли да бъдат лидери при
определени обстоятелства, заяви тя"Политиката не трябва да бъде приравнявана до обикновен бизнес, до
направата на един стартъп, тя има много по-големи цели и мисия. В България съществува тотална каша в
разбирането на значението на неутралитета. Има международно признат държавен неутралитет, какъвто е... 

Продължава разплитането на шокиращата схема с незаконни погребения. Полицията досега е открила общо 15
тела, които вместо да бъдат кремирани, са заровени край гробищния парк на село Клисура. За постоянно в ареста
беше оставен погребалният агент Георги Енев. Криминалисти са на мнение, че в случая с телата в Клисура може
да се касае за организирана престъпна група за имотна измама на възрастни и сам... 

Кандидатурата му член на УС бе номинирана и подкрепена от най-големите браншови организации – Камарата на
строителите в България, Българската минно-геоложка камара, Германо-българската индустриално-търговска
камара и редица големи компанииДосегашният председател на Конфедерацията на работодателите и
индустриалците (КРИБ) Кирил Домусчиев беше преизбран единодушно за следващ четиригодишен мандат, съ... 

Заглавие: Четиридневна работна седмица във Великобритания
Дата: 01.06.2022 14:17
Медия: Факти

Заглавие: "168 часа": Живков отказва $2 млн. награда от Германия, яд го е, че няма спестявания
Дата: 01.06.2022 00:16
Медия: 24 Часа

Заглавие: Случаят с незаконно погребаните тела достигна и до Пловдив
Дата: 01.06.2022 10:32
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Елена Поптодорова: Политиката не е стартъп, неутралитетът е липса на лидерство
Дата: 01.06.2022 09:02
Медия: Дарик

Заглавие: Нова версия за действията на гробаря Георги и измамните погребения в Клисура
Дата: 01.06.2022 08:02
Медия: Блиц

Заглавие: Кирил Домусчиев беше преизбран за председател на КРИБ
Дата: 01.06.2022 13:58
Медия: Епицентър

https://fakti.bg/world/683951-chetiridnevna-rabotna-sedmica-vav-velikobritania
https://www.24chasa.bg/novini/article/11698124
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Sluchayat-s-nezakonno-pogrebanite-tela-dostigna-i-do-Plovdiv-1276273
https://darik.bg/elena-poptodorova-politikata-ne-e-startap-neutralitetat-e-lipsa-na-liderstvo
https://blitz.bg/regioni/nova-versiya-za-deystviyata-na-grobarya-georgi-i-izmamnite-pogrebeniya-v-klisura_news889213.html
http://epicenter.bg/article/Kiril-Domuschiev-beshe-preizbran-za-predsedatel-na-KRIB/283681/4/0


Правителството изобщо не разбира концепцията на временната закрила, заявиха от ГЕРБ. Общественото мнение
вече произнесе своята присъда над Калина Константинова. Всички искат нейната оставка. Докато дойде нейната
оставка, ние, народните представители от ГЕРБ-СДС искаме г-жа Константинова да продължава да идва тук и да
стои на тази трибуна, за да можете Вие, народните представители от управляващата ... 

Одобрен е План за действие по социална икономика за периода 2022-2023 г. Правителството прие План за
действие по социална икономика за периода 2022- 2023 г. в изпълнение на Националната концепция за социална
икономика. В документа са заложени дейности, които ще допринесат за развитието и утвърждаването на
социалната икономика и социалното предприемачество в България. Планът предвижда създаването н... 

България не се е запътила към период на голям икономически растеж, защото нито един от необходимите
елементи го няма, заяви бившият икономически министър България не се е запътила към период на голям
икономически растеж, защото нито един от необходимите елементи го няма. Първо е данъчната система. Ако на
голям форум с участието на инвеститори трябва да кажем какви са предимствата на България, мо... 

Заглавие: ГЕРБ: Всички искат оставката на Калина Константинова
Дата: 01.06.2022 13:54
Медия: Bulgariautre.bg

Заглавие: Всички решения на МС от днес, 1 юни
Дата: 01.06.2022 13:37
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Николай Василев: Не управление, а комунистическа икономика
Дата: 01.06.2022 11:55
Медия: Econ

https://bulgaria.utre.bg/2022/06/01/607460-gerb_vsichki_iskat_ostavkata_na_kalina_konstantinova
https://varnanovini.bg/2022/06/01/vsichki-resheniq-na-ms-ot-dnes-1/
https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%9D%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D0%B9-%D0%92%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%9D%D0%B5-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0_l.a_i.795003_at.6.html
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